
PROTOKÓŁ  Nr  III / 2014 

sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

odbytej w dniu  30 grudnia 2014 roku 

 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr I/14 sesji odbytej w dniu 01.12.14 r. i Protokołu Nr II/14 sesji 

odbytej w dniu 09.12.14 r. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXI/259/13 Rady 

Gminy M. Góra z dnia 30.12.2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2014 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Miedziana Góra na lata 2014 – 2023. 
9. Zapoznanie z treścią Uchwały Nr 119/2014 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 12 grudnia 2014 roku w sprawie opinii o projekcie 
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 2023 Gminy 
Miedziana Góra. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy M. Góra na 
lata 2015 – 2023. 

11. Zapoznanie z treścią Uchwały Nr 118/2014 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach z dnia 12.12.2014 roku w sprawie opinii o projekcie 
budżetu Gminy M. Góra na 2015 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Miedziana Góra na 2015 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2015. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2015 w Gminie Miedziana Góra. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia gminnych jednostek organizacyjnych w 

sprzęt komputerowy zakupiony w ramach projektu „Przeciwdziałanie wykluczeniu 
cyfrowemu na terenie Gminy Miedziana Góra”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze gminnej w miejscowości 
Kostomłoty Pierwsze gm. Miedziana Góra. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Porzecze gm. Miedziana Góra. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy do zarządzenia wyborów 
sołtysów w Gminie Miedziana Góra. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji stałych. 
21. Sprawy różne. 
22. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
23. Zapytania i wolne wnioski. 
24. Zakończenie sesji. 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 10.15 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Miedzianej Górze. 

Obecni według załączonych list obecności, załączniki od nr 1 do nr 3 do protokołu. 
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Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk otworzył III sesję Rady Gminy nowej 
kadencji. Następnie powitał imiennie gości zaproszonych Radnych, Sołtysów, Sekretarza 
Gminy, Skarbnika Gminy, Kierowników referatów Urzędu Gminy i jednostek 
organizacyjnych gminy oraz wszystkie inne osoby obecne na sesji. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
na sesji jest obecnych 13 radnych, Rutkowski Emil i Karczewski Marcin usprawiedliwili 
swoją nieobecność, ale być może w trakcie sesji przyjdą. Stwierdził, że obrady Rady Gminy 
są prawomocne. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy wybiera 
zawsze sekretarza obrad i w poprzedniej kadencji było to zgodnie z listą obecności. Czy 
Radni wyrażają zgodę, żeby sekretarzem obrad był kolejny radny z listy obecności, w dniu 
dzisiejszym byłby to Kamil Baran. W związku z brakiem głosów przeciwnych i z tym, że 
radny Baran Kamil wyraził zgodę, poddał pod głosowanie wybór sekretarza obrad. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.                   
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy wybrała sekretarza obrad radnego Kamila Baran. 

Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Spytał, czy są inne propozycje? W związku z 
brakiem wniosków poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem ww. porządku obrad? 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek obrad jak na stronie 1. 

Na sesję przybył Radny Karczewski Marcin. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – korzystając z obecności pani 
Aleksandry Marcinkowskiej Dyrektora Departamentu Wdrażania Europejskich Funduszy 
Strukturalnych Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego oraz Pani Jolanty 
Zwierzchowskiej Zastępcy Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej U.M.W.Ś. poprosił 
o przybliżenie tematu związanego z funduszem strukturalnym.  
Pani Aleksandra Marcinkowska podziękowała za zaproszenie, a następnie w swojej 
dłuższej wypowiedzi powiedziała m.in. jest nowy okres programowania i nowe środki na 
realizację projektów. Program Regionalny będzie zatwierdzony wiosną 2015 r. i będą 
działania z których będzie mogła skorzystać gmina. Działania twarde i miękkie są połączone i 
będą się uzupełniać. Europejski Fundusz Społeczny ma ograniczony wpływ na rozwój gmin. 
We wniosku aplikacyjnym o środki twarde trzeba też uwzględnić środki miękkie. Europejski 
Fundusz Rozwoju Regionalnego – środki twarde. Zmieniają się obszary dofinansowania, ale 
nadal będzie dofinansowanie dla ośrodków pomocy społecznej. Nie będzie systemowych, po 
za konkursowych. Będą dofinansowywane inwestycje, ale należy przystępować do 
konkursów. Nowym działaniem jest obszar zdrowia – programy profilaktyczne, będzie 
większa dostępność do skorzystania z programów. Rynek pracy, który wdraża Wojewódzki 
Urząd Pracy. Odniosła się do organizowanych szkoleń i braku chętnych do skorzystania. 
Teraz każdy zainteresowany będzie mógł wybrać temat szkolenia to, co go interesuje. 
Szkolenia dostosowywane są do realnych potrzeb. Korzystną sprawą jest możliwość 
uzupełnienia środków z innych funduszy np. środki z PEFRON-u mogą być jako wkład 
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własny. Każdy pomysł musi być zgodny z programem rozwoju gminy. Program Regionalny 
znajduje się na stronie bip Urzędu Marszałkowskiego i zachęciła do zapoznania się, jeżeli 
będą pytania po przeczytaniu to można dzwonić i pytać. Udzieliła odpowiedzi na pytania. 
Pani Jolanta Zwierzchowska omówiła zakres działania Departamentu Polityki Regionalnej, 
w ogólnym zarysie przedstawiła tzw. regionalne programy operacyjne, posiadane środki i na 
jakie projekty unijne, na jakie cele inwestycyjne przeznacza się środki w projektach. Jest 
m.in. program skierowany do przedsiębiorców, będą dotacje zwrotne (pożyczki) jak również 
bezzwrotne. Do aplikowania środków unijnych gminy muszą mieć środki własne. Osoba 
fizyczna nie może być benificjentem. Pod koniec drugiego kwartału 2015 r. będą ogłaszane 
konkursy. Udzieliła odpowiedzi na pytania. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk podziękował za przekazanie cennych 
informacji dotyczących funduszy strukturalnych. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że protokóły nr I/14 sesji w 
dniu 01.12.14 r. i nr II/14 sesji w dniu 09.12.14 r. są opublikowane na stronie BIP Gminy jak 
również były wyłożone w sali obrad na godzinę przed rozpoczęciem obrad celem zapoznania 
się. Spytał, czy Radni mają uwagi? W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie 
przyjęcie ww. protokołów. 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokoły sesji. 
 
Ad. 6.                                                                                                                    
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  przedstawił sprawozdanie z działalności za okres od 
10.12.14 r. do 30.12.14 r., które stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W związku z pytaniami 
rozszerzył punkty zawarte w sprawozdaniu. 
 
Ad. 7. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk omówiła wprowadzane zmiany w budżecie gminy na 
2014 r., zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu uchwały. Udzieliła odpowiedzi na 
pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale nr XXXI/259/13 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 
30.12.2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2014 rok  wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/5/14 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
               
Ad. 8. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk powiedziała, że ww. zmiany w budżecie gminy 
generują zmiany w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2014 – 2023. Poprosiła o 
podjęcie uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2014 – 2023 wraz 
z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
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                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/6/14 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 9. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk odczytała Uchwałę Nr 119/2014 I Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 12.12.14 r. w sprawie 
opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 2023 
Gminy Miedziana Góra – opinia pozytywna, ksero uchwały stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
Ad. 10. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk przedstawiła objaśnienia do wieloletniej prognozy 
finansowej gminy na lata 2015 – 2023 m.in. planowane dochody i wydatki, planowane 
wydatki na inwestycje, limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do 
poniesienia w 2015 roku. Udzieliła odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2015 - 2023 wraz z 
załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/7/14 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 11. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk zapoznała z treścią uchwały Nr 118/2014 I Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 12.12.14 r. w sprawie 
opinii o projekcie budżetu Gminy Miedziana Góra na 2015 rok – opinia pozytywna, która 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. RIO zakwestionowało zaplanowany wydatek w dziale 
600 „Transport i łączność” w rozdziale 60011 „Drogi publiczne i krajowe” w § 6050 
„Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych” na zadanie pn. „Projekt budowlany chodnika 
przy drodze krajowej”. Zadanie to nie może być finansowane ze środków gminy. W 
przypadku zaciągnięcia zobowiązań lub wydatkowania środków może stanowić naruszenie 
dyscypliny finansów publicznych. 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że w dniu 29.12.14 r. było 
spotkanie radnych w Urzędzie Gminy na którym omówiono wszystkie sprawy będące 
przedmiotem dzisiejszych obrad, dość dużo uwagi poświęcono budżetowi gminy na 2015 r. 
Spytał, czy radni mają jeszcze pytania? 
               W związku z tym, że Radni mieli jeszcze pytania otworzył dyskusję. 
Radny Moćko Zdzisław – zaplanowano środki na wykup gruntów pod drogę Ciosowa – 
Wyrowce,  który to odcinek drogi? 
Radny Karczewski Marcin – w Bobrzy wybudowano drogę tzw. ul. Kaczmarka, końcówka 
to własność prywatna i należy wykupić grunty. W budżecie nie zaplanowano środków na 
wymianę rur azbestowych wodociągu w Bobrzy. 
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Radny Moćko Zdzisław – grunty miały być przekazane nieodpłatnie. Budowa wodociągu – 
co zostało ujęte? Był wniosek inicjatywy lokalnej i uważa, że jest tam za mały przekrój rury. 
Kto to sprawdzał? 
Kier. ref. ITU Tomasz Bucki powiedział m.in. środki zapisano kierunkowo, chodzi o 
regulację drogi Ciosowa – Wyrowce. Ujęto środki na wypłacenie odszkodowania za przejęte 
grunty pod drogę. Nie było mowy o oddaniu za darmo, miały być prowadzone negocjacje. 
Środki na wodociągi to 662 m – Kostomłoty Pierwsze, 565 m – Ćmińsk Rządowy i na wykup 
wykonanych wodociągów. Warunki techniczne dla wodociągu w Ćmińsku wydawał Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Miedz. Górze. Wydaje się, że tam są osoby kompetentne i 
odpowiedzialne za wydawanie warunków. Nie zapisano środków na wymianę rur 
azbestowych wodociągu w Bobrzy, bo musi być wykonana dokumentacja na wymianę rur. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – w poprzedniej kadencji była mowa o 
wymianie rur azbestowych małymi odcinkami, ale to nie jest odpowiednie załatwienie. 
Należy wykonać projekt, starać się o dofinansowanie i wymieniać sieć wodociągową 
wykonaną z rur azbestowych. 
Sołtys Socha Marek  - Kostomłoty Pierwsze ul. Podmiejska brak zapisu w budżecie o 
budowie chodnika dla pieszych. Jest dokumentacja i może stracić ważność. 
Kier. ref. ITU Tomasz Bucki – projekt chodnika został przekazany do Powiatowego 
Zarządu Dróg, wykonają podziały (chodzi o grunty pod chodnik) i przekażą do Gminy. 
Dokumentacja ma ważność 2 lata. Gmina sama nie wybuduje chodnika, musi starać się o 
dofinansowanie. 
Radny Karczewski Marcin spytał, dlaczego na projekt budowy chodnika przy drodze 
Kostomłoty – Laskowa zapisano kwotę 150 000 zł, czy to nie za dużo? 
Kier. ref. ITU Tomasz Bucki – zostały ujęte małe odcinki chodników, powiat dokłada do 
budowy. 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Kieleckiego Robert Kaszuba powiedział m.in., że w 
powiecie nie ma środków na drogi lokalne. Inwestycje drogowe należy realizować małymi 
krokami. Nie należy robić projektów skoro nie można ich wykonać. Każda inwestycja 
powinna być analizowana, jakie są szanse jej wykonania, przede wszystkim chodzi o środki 
finansowe – własne, możliwość uzyskania dofinansowania. Przekazywać środki na konkretne 
inwestycje, bo planowanie wielu zadań prowadzi do zmniejszania możliwości wykonania. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  uważa, że robienie projektów to nadzieja dla ludzi, że coś 
będzie robione. Należy przekierowywać środki na zadania możliwe do wykonania. 
Sołtys Banaś Stanisław powiedział, że 8lat temu złożył wniosek o budowę chodnika dla 
pieszych przy drodze w Bobrzy, nic się w tym temacie nie zrobiło. Dopiero w roku ubiegłym 
coś ruszyło. W miejscowości Bobrza droga jest w bardzo złym stanie, most również w 
fatalnym stanie, nie ma chodników dla pieszych. Proponuje rozpoczynanie budowy chodnika 
w newralgicznych miejscach, gdzie bezpieczeństwo jest zagrożone. 
Wiceprzewod. R.P.K. Robert Kaszuba – jest program Ministra Infrastruktury Technicznej i 
Budownictwa dot. elementów mostowych i można to wykorzystać. Przy budowie elementów 
mostowych można inwestycję poszerzyć o chodniki. Powiat może złożyć jeden wniosek do 
Ministerstwa, przy udziale Powiatu i Gminy można uzyskać dofinansowanie nawet do 65 %. 
Należy rozpocząć całą procedurę na początku roku, a wniosek składa się do listopada 2015 r. 
Decyzje będą zapadać na przełomie miesięcy luty/marzec 2016 r., ale o tym trzeba już 
rozmawiać. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk skoro można robić małymi odcinkami 
tylko Rada Gminy i Wójt muszą zdecydować to należy zacząć rozmowy w tej sprawie i 
wypracować decyzje. 
Sołtys Jan Reczyński – w budżecie na 2015 r. zaplanowano środki na projekt budowy 
ośrodka sportowo-szkoleniowego w Ćmińsku, jest już kilka obiektów sportowych na terenie 
Gminy, kto to utrzyma? Gmina nie jest w stanie tego utrzymać. 
Radny Karczewski Marcin – realizacja takiego ośrodka sportowego to brak środków na 
kanalizację czy wodociąg. 
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Kier. ref. ITU Tomasz Bucki odpowiadając powiedział m.in. jest wola dofinansowania 
realizacji tego projektu z Województwa. Gmina mogłaby to zrealizować, bo jest to niezbędne 
dla służb bezpieczeństwa. Budową takiego ośrodka jest zainteresowany Ireneusz Żak, może 
zaprosić na posiedzenie celem omówienia szczegółów. Jest wiele punktów w tym budżecie, 
które należy przedyskutować na komisjach. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – są potrzebne pieniądze na projekt, a co 
do budowy ośrodka to dalsza dyskusja na komisjach. Następnie zamknął dyskusję w sprawie 
projektu budżetu gminy na 2015 r. Udzielił głosu Panu Wójtowi. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  w związku z uwagą RIO w Kielcach zawartą w uchwale 
opiniującej projekt budżetu na 2015 r. zgłosił następującą autopoprawkę – skreślenie zapisu 
dot. zaplanowanego wydatku w kwocie 45.000 zł w dziale 600 „Transport i łączność” w 
rozdziale 60011 „Drogi publiczne i krajowe” w § 6050 „Wydatki inwestycyjne jednostek 
budżetowych” na zadanie pn. „Projekt budowlany chodnika przy drodze krajowej”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem ww. autopoprawki Wójta Gminy? 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. autopoprawkę. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Miedziana Góra na 2015 rok  wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/8/14 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
Następnie ogłosił 15 min. przerwy w obradach. 
 
Ad. 13. 
Kier. GOPS Grażyna Maniak zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi do zadań własnych gminy należy prowadzenie działań 
związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych. Realizacja zadań 
prowadzona jest w oparciu o Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. Przedkładany Program na 2015 rok jest kontynuacją działań rozpoczętych w 
minionych latach i stanowi element zadań nakreślonych do realizacji w Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miedziana Góra na lata 2009 – 2015. 
Program opracowano zgodnie z obligatoryjnymi zadaniami oraz potrzebami występującymi 
na terenie gminy. Kolejnym podobnym dokumentem jest Gminny Program Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2015, który opracowano w oparciu o ustawę o przeciwdziałaniu 
narkomanii i ma na celu podejmowanie działań zapobiegawczych na terenie gminy. Zadania 
zawarte w Programie kierowane są do placówek oświatowych oraz świetlic środowiskowych, 
stowarzyszeń i organizacji pozarządowych skupiających wokół swojej działalności dzieci i 
młodzież. Poprosiła o podjęcie uchwał w tych sprawach. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
rok 2015 wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/9/14 wraz z załącznikiem w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 14. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015 w Gminie 
Miedziana Góra  wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/10/14 wraz z załącznikiem w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 15. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy wraz z 
załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/11/14 wraz z załącznikiem w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad. 16. 
Kier. ref. FSiRG Mariola Jarubas omawiając projekt uchwały powiedziała m.in. sprzęt 
komputerowy będący przedmiotem przekazania do szkół został zakupiony w ramach projektu 
„Przeciwdziałaniu wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Miedziana Góra”, który jest 
współfinansowany przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka na lata 2007 – 
2013, omówiła cele tego programu. Wykaz przeznaczonego do przekazania sprzętu został 
zamieszczony w załączniku do projektu uchwały. W uzasadnieniu do projektu uchwały są 
błędy kosmetyczne i będą poprawione. Przedstawiła czego dotyczą i formę poprawki. 
Udzieliła odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie  
wyposażenia gminnych jednostek organizacyjnych w sprzęt komputerowy zakupiony w 
ramach projektu „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Miedziana 
Góra”  wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/12/14 wraz z załącznikiem w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 17. 
Kier. ref. OŚGNiR Irena Danieluk powiedziała, że zostały ustalone nazwy dróg gminnych, 
ale jeszcze nie wszystkie mają nadane te nazwy tzn. nie podjęto uchwał. W miarę potrzeby 
nadaje się nazwy drogom. Ul. Letnia to ulica w miejscowości Kostomłoty Pierwsze i jest 
konieczność nadania numeru porządkowego dla posesji przy tej ulicy. 
Sołtys Marek Socha zwrócił się o wycofanie projektu uchwały, bo nazwa tej drogi była 
przyjęta jako ul. Stadionowa, czyli przedłużenie istniejącej drogi o tej nazwie, połączenie i 
nadanie jednej nazwy, a nie Letnia. O taką nazwę ulicy na pewno nie występują mieszkańcy. 
Stwierdził, że Urząd działa na złych mapach. 
Kier. ref. Irena Danieluk  wyjaśniła, że drogi publiczne nie wymagają konsultacji z 
mieszkańcami w sprawie nazwy. Formalnie nie ma zgody mieszkańców. Długo trzeba będzie 
czekać na połączenie tych dróg. 
Radny Korczyński Marian  zaproponował zmianę nazwy z Letniej na Stadionową i podjęcie 
uchwały. 
Radny Raczyński Kazimierz stwierdził, że był przyjęty porządek obrad i należy poddać pod 
głosowanie projekt uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy drodze w miejscowości Kostomłoty Pierwsze gm. Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 0 głosów „za”, 13 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie, projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 18. 
Kier. ref. OŚGNiR Irena Danieluk – właściciele działek w miejscowości Porzecze wystąpili 
o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na terenie działki 131/4. Uzyskano 
zgodę wszystkich współwłaścicieli terenów zajętych pod drogę. Ustalono nazwę ul. 
Platynowa, wzięto pod uwagę względy jednolitości nazw w sołectwie. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Porzecze gm. Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/13/14 wraz z załącznikiem graficznym w ww. sprawie, która 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad. 19. 
Sekretarz Gminy Mirosława Duda omawiając projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Wójta do zarządzenia wyborów sołtysów powiedziała m.in. wraz z upływem kadencji rady 
gminy upływa kadencja sołtysów. W 2010 r. Rada Gminy uchwaliła statuty sołectw w 
których zapisano zasady wyboru sołtysa. 
Sołtys Marek Socha zwrócił uwagę na fakt, że członkowie komisji pełnią swą funkcję 
społecznie, nie mają płacone za pracę w komisji. 
Sekretarz Gminy Mirosława Duda wyjaśniła, ze taki jest zapis w statucie sołectwa, ale rada 
gminy może to zmienić. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że statuty sołectw uchwalono 
i określono zasady wyboru. Nie ma czasu na zmiany, a wybory sołtysów muszą odbyć się. 
Poprosił o wnioski, co do godzin głosowania, była propozycja w godz. 8.30 do 17.30. 
W związku z brakiem wniosków poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
upoważnienia Wójta Gminy do zarządzenia wyborów sołtysów w Gminie Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/14/14 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu. 
 
Ad. 20. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk przystępujemy do powołania składów 
osobowych komisji stałych. Poddał pod głosowanie – kto jest za tym, żeby w skład każdej 
komisji wchodziło 6 radnych. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zdecydowała o 6-osobowym składzie komisji. Następnie poprosił o zgłaszanie 
kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 
 
Radni zgłosili następujące kandydatury: 

1. Rogula Piotr  - wyraził zgodę 
2. Korczyński Marian - wyraził zgodę 
3. Raczyński Kazimierz - wyraził zgodę 
4. Micigolski Rafał - wyraził zgodę 
5. Moćko Zdzisław - wyraził zgodę 
6. Kozieł Sławomir - wyraził zgodę 

 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za 
zamknięciem listy kandydatów do Komisji Rewizyjnej? 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zamknęła listę kandydatów do Komisji Rewizyjnej. Poinformował, że Radny 
Rutkowski Emil wyraził zgodę na pracę w Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy oraz w 
Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy. Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów 
do Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy.  
 
Radni zgłosili następujące kandydatury: 

1. Modrzejewska Bożena – wyraziła zgodę 
2. Moćko Zdzisław – wyraził zgodę 
3. Rutkowski Emil – wyraził zgodę 
4. Korczyński Marian – wyraził zgodę 
5. Micigolski Rafał – wyraził zgodę 
6. Sławski Damian – wyraził zgodę 

 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za 
zamknięciem listy kandydatów do Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy? 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zamknęła listę kandydatów do Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy. Następnie 
poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy.  
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Radni zgłosili następujące kandydatury: 

1. Rutkowski Emil  - wyraził zgodę 
2. Baran Kamil  - wyraził zgodę 
3. Tokar Wiesław  - wyraził zgodę 
4. Rogula Piotr  - wyraził zgodę 
5. Karczewski Marcin  - wyraził zgodę 
6. Siwek Dariusz  - wyraził zgodę  

 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za 
zamknięciem listy kandydatów do Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy? 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zamknęła listę kandydatów do Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy. 
Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Zdrowia, Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
 
Radni zgłosili następujące kandydatury: 

1. Modrzejewska Bożena  - wyraziła zgodę 
2. Sławski Damian  - wyraził zgodę 
3. Baran Kamil  - wyraził zgodę 
4. Tokar Wiesław  - wyraził zgodę 
5. Kozieł Sławomir   - wyraził zgodę 
6. Podsiadło Marek  - wyraził zgodę 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za 
zamknięciem listy kandydatów do Komisji Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych? 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zamknęła listę kandydatów do Komisji Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych. 
Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji stałych, 
poddał pod głosowanie odczytany projekt uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr III/15/14 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu. 
 
Ad. 21. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że radni otrzymali ksero 
rozstrzygnięć nadzorczych Wojewody Świętokrzyskiego, a następnie odczytał: 

1. Wojewoda Świętokrzyski Znak: IN-III.4131.2.25.2014 z dnia 16.12.14 r. 
Rozstrzygnięcie Nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały Nr XXXVII/326/14 
Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 12 listopada 2014 r. w sprawie uchwalenia 
zmiany Nr 13 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Miedziana Góra, ksero rozstrzygnięcia stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

2. Wojewoda Świętokrzyski Znak: IN-III.4130.83.2014 z dnia 18.12.2014 r. 
Rozstrzygnięcie Nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały Nr XXXVII/327/14 
Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 12 listopada 2014 r. w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Tumlin na terenie gminy Miedziana 
Góra, ksero rozstrzygnięcia stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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Urbanista Rafał Kozieł wyjaśniając powiedział m.in. uchwała studium jest to dokument 
strategiczny i musi być z nim zgodny miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. 
Zakwestionowano kwestię graficzną studium, musi uzgodnić z grafikiem jak to zrobić, żeby 
sprostać oczekiwaniom Wojewody. Zwrócono uwagę na rozpatrzenie uwag zgłoszonych 
przez mieszkańców – projekt zmiany był dwukrotnie wykładany do publicznego wglądu. Z 
pierwszego wyłożenia uwagi uwzględniono, a po drugim wyłożeniu pojawiły się kolejne i 
zostały rozpatrzone negatywnie, żeby zamknąć procedurę. Wojewoda stwierdził, że 
uzasadnienie nie jest właściwe. Musimy ponowić procedurę i wnioski będą analizowane. 
Rada Gminy może nie zgodzić się ze stanowiskiem Wojewody i może złożyć skargę do Sądu 
Administracyjnego, albo uwzględnić uwagi Wojewody i ponownie uchwalić plan. Szybciej 
będzie uwzględnić uwagi Wojewody Świętokrzyskiego. Po odebraniu dokumentacji od 
Wojewody, sprawa będzie uzgadniana z Wójtem Gminy. W marcu lub kwietniu 2016 r. może 
nastąpić ponowne uchwalenie. 
Sekretarz Gminy Mirosława Duda spytała, czy na zasadzie współpracy jest możliwe 
uzgadnianie projektów takich uchwał z nadzorem? 
Urbanista Rafał Kozieł powiedział, że odbywają się takie konsultacje, ale nie ma żadnej 
gwarancji, że nie będzie uwag po podjęciu uchwały. Ciągle coś się zmienia, pojawiają się 
nowe orzecznictwa dotyczące miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że do Rady Gminy wpłynęły 
dwa pisma od: 

1. KPJ Sp. z o.o. Tumlin-Osowa ul. Sosnowa gm. Zagnańsk z prośbą o przedłużenie 
umowy najmu lokalu użytkowanego w Ćmińsku zawartej w dn. 02.06.14 r. z ZGK. 

2. Fundacja Świętokrzyska Społeczność Ćmińsk ul. Podgród o przedłużenie umowy 
najmu lokalu w Ćmińsku zawartej w dniu 31.01.14 r. z ZGK w M.Górze. 

Następnie wyjaśnił, że nie powołano jeszcze składów osobowych komisji, a pismo 
skierowane jest do Rady Gminy. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  poinformował, że decyzja została już podjęta o 
przedłużeniu umowy najmu do maja 2017 r., warunki nie uległy zmianie. 
 
Ad. 22. 
Radny Marek Podsiadło odczytał, a następnie złożył interpelację pisemną dot. określenia 
stanu przygotowania Gminy Miedziana Góra do współuczestnictwa w budowę chodnika przy 
ul. Podmiejskiej w Kostomłotach Pierwszych – 1 egz. stanowi załącznik do protokołu i 1 egz. 
przekazano do ref. ITU Urzędu Gminy. 
 
Ad. 23. 
Radny Karczewski Marcin powiedział, ze 4 lata temu obniżono etaty dla 4 pracowników 
obsługowych w szkole w Porzeczu. Na obecną chwilę tym pracownikom doszło obowiązków, 
poprosił o przywrócenie etatów. 
Radny Raczyński Kazimierz spytał, co z gazetką gminną, bo kończy się okres umowy? 
Rada Gminy powinna dostać jakąś informację. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział m.in. skończyła się umowa na wydawania 
gazetki gminnej. Wystąpiono do 3 podmiotów o przedstawienie oferty. Oczekujemy na 
propozycję ofert i będzie dokonany wybór. W dniu dzisiejszym minął termin składania ofert. 
Redaktor gazetki Kosowski Jerzy powiedział, że gazetkę redaguje od 11 lat samodzielnie 
dla gminy Miedziana Góra. Nakład zmieniał się w poszczególnych latach. Objętość gazety to 
8 stron. Umowa kończy się 31.12.br. Złożył ofertę w sekretariacie Urzędu Gminy, jeżeli Wójt 
ma jakiś wybór to powinien to obwieścić Radzie Gminy. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka – tą sprawą zajmuje się kier. ref. FSiRG poprosił o 
wyjaśnienie. 
Kier. ref. FSiRG Mariola Jarubas – jeszcze nie otrzymała ofert, ale będą rozpatrzone 
zgodnie z regulaminem. 
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Sekretarz Gminy Mirosława Duda wyjaśniła, że nie są to kompetencje Rady Gminy tylko 
Wójta. 
Radny Korczyński Marian – jest audyt w Gminie. Jaki jest zakres kontroli, ile to będzie 
kosztować gminę?  
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – zakres kontroli audytu obejmuje finanse gminy i sprawy 
organizacyjne. Kontrolą objęty jest Urząd Gminy i wszystkie jednostki gminy. Koszt audytu 
to 15 tys. zł i potrwa do końca marca 2015 r. 
Radny Raczyński Kazimierz spytał, czy musiał być audyt skoro inne kontrole wypadły 
dobrze. Są inne potrzeby a to jest wydawanie pieniędzy lekką ręką. Np. na kluby sportowe 
potrzebne są pieniądze a tu wydaje się na kontrolę. Czy będą jakieś zmiany kadrowe? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka – audyt ma być wytyczną do działań na przyszłość m.in. 
strukturę organizacyjną, pokazanie stanu faktycznego. Czy jest konieczne przekształcenie 
zakładu gospodarki komunalnej w spółkę. Audyt będzie trwał 3 miesiące i da wiele 
wskazówek dot. urzędu i jednostek organizacyjnych. Z efektami, raportem końcowym radni 
zostaną zapoznani. Nie wie skąd biorą się te oczekiwania na zmiany personalne, a 
niekoniecznie tak się musi stać. 
Radna Modrzejewska Bożena – wniosek jest jeden, że RIO było niekompetentne, bo 
przecież kontrola była nie tak dawno. Poruszyła sprawę budowy chodnika dla pieszych 
wzdłuż drogi krajowej nr 74 łączącego Kościół Parafialny ze szkołą i cmentarzem w 
Ćmińsku. Chodnik na tym odcinku jest konieczny ze względu na bezpieczeństwo pieszych. 
Radny Korczyński Marian  przypomniał, że kontrola NIK była w roku ubiegłym to dlaczego 
jest kolejna kontrola. Umowa nie został podpisana na przeprowadzenie audytu, a już 
wpuszcza się ich w dokumenty. Tak nie powinno być. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  w związku z tym, że Pani Radca Prawny wniosła uwagi do 
umowy i dlatego umowa nie została podpisana. Uwagi będą naniesione i umowa zostanie 
podpisana. 
Sołtys Marek Socha spytał, co dzieje się z budynkiem dróżniczówki przy torze w Ćmińsku? 
Kier. ref. OŚGNiR Irena Danieluk – budynek przy torze w Ćmińsku wynajęto dla 
Automobilklubu Kieleckiego, umowa podpisana na 2 lata. Budynki zostały zabezpieczone, 
żeby nie korzystały osoby nieodpowiednie. Były rozmowy o sprzedaży, teraz trzeba od nowa 
rozpocząć rozmowy. Automobilklub chce, żeby to zrobić bezprzetargowo zgodnie z wyceną 
rzeczoznawcy. Bez wiedzy radnych nic się nie zrobi z tą nieruchomością. 
Radny Karczewski Marcin powiedział, że jest zdziwiony taką sytuacją, bo rozpatrywano to 
dość dogłębnie, a teraz pojawia się umowa najmu z Automobilklubem. 
Kier. ref. Irena Danieluk  wyjaśniła, że były przetargi i nikt nie zgłosił się. Umowę 
podpisano, żeby ktoś zajął się tym budynkiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – należy mieć na uwadze, że 
Automobilklub zbiera opłatę targową dla Gminy. 
 
Ad. 24. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad, podziękował wszystkim za udział i zamknął III sesję Rady Gminy nowej kadencji. 
 
Na tym protokół zakończono. 
  
Obrady zakończyły się o godz. 14.20. 
 
             Protokolant                            Sekretarz                       Przewodniczący Rady Gminy 
 
           Halina Żelazna                       Kamil Baran                             Bogusław Sobczyk 
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